

Document Citation

Title Karakkaze yaro

Author(s)

Source Nantes Festival of Three Continents

Date 1990 Nov 20

Type program note

Language French

English

Pagination 45

No. of Pages 1

Subjects

Film Subjects Karakkaze yaro (Afraid to die), Masumura, Yasuzo, 1960



Takeo Asahina, un jeune Yakuza, qui a manqué d'être assassiné par une bande rivale, sort discrètement de prison. Il rencontre une jeune fille, Yoshie, qu'il viole. Yoshie est enceinte. Takeo essaie en vain de la faire avorter. Poursuivi par le gang des Sagara, il décide de quitter Tokyo avec elle. Au moment du départ, alors qu'il achète des vètements pour le bébé qui va naître, il tombe sous les balles des Sagara.

A young Yakuza, Takeo Asabina, who had narrowly escaped being assassinated by a rival band, discreetly leaves prison. He meets a young girl, Yoshie, and rapes her. Yoshie becomes pregnant. Takeo tries in vain to have her get an abortion. Chased by the Sagara gang, he decides to leave Tokyo with her. Just before their departure when he is buying clothes for his unborn baby, he is shot down by the Sagara's bullets.

Réal. Yasuzo Masumura

Scén. Ryuzo Kikushima, Hideo Ando

Ph. Hiroshi Murai

Mus. Tetsuo Tsukahara, Thème principal chanté

par Yukio Mishima Yukio Mishima,

Ayako Wakao, Eiji Funakoshi, Takashi Shimura

Prod. Daiei

Int.

1960 35 mm - couleur - 96 mn v.o.s.t.a.

WARNING: This material may be protected by copyright law (Title 17 U.S. Code)